
Uavhengig kontroll i prosjektsammenheng 

1. Hvordan praktiserer dere som kommune uavhengig kontroll? 

 

 

2. Hva anser dere som positivt med uavhengig kontroll? 

 

 

3. Hva mener dere kunne vert berde med uavhengig kontroll? 

 

 

4. Hvordan påvirker uavhengig kontroll kvaliteten, byggekostnaden og HMS på nye 
byggeprosjekter? 
 

 

5. Hvordan tror dere uavhengig kontroll vil utvikle seg i løpet av 5 år? 
 

 

 

6. Vi har sett at kontrollerklæringen for bygningsfysikk, konstruksjonssikkerhet og 
geoteknikk i tiltaksklasse 2 og 3 skal foreligge ved ferdigattest. Hva mener dere ville 
vært konsekvensen av å flytte tidspunktet for kontrollerklæringen til søknad om 
igangsettelse? 

 

 

 

7. Hvordan foretok dere kontroll før? 

 

 

 


